
Het eerste hoogste punt zal al in
juli 2015 bereikt worden, zo is
door Usona te kennen gegeven
tijdens de presentatie op de
HNO-site. Het gaat dan om de
eerste toren, waarvoor nu al de
een wandkist rechtop staat. 

Uiteindelijk kan het HNO
plek bieden aan 300 patiënten.
Het Sehos telt op dit moment
360 bedden, maar met de nieu-
we interne organisatie en korte-
re ligtijden is een aantal van 300
bedden voldoende, zo wordt uit-
gelegd. Daarbij is wel rekening
gehouden met het aantal bed-
den van de Taams Kliniek en het
Advent Ziekenhuis. Janssen legt
uit dat het de wens is dat er een
extra operatiekamer(ok)-bezet-
ting gewenst is buiten het HNO
om, bij een satellietziekenhuis.
,,Het is belangrijk om in geval-

len van nood een alternatieve lo-
catie met een operatiekamer te
hebben”, zo stelt hij. En ingaan-
de op de vraag of er voldoende
ruimte is voor specialisten in het
Geïntegreerd Medisch Specia-
listisch Bedrijf (GMSB), stelt hij
dat er in HNO ruimte is voor 60
specialisten die van speciaal
daarvoor ingerichte behandelka-
mers roulerend gebruik kunnen
maken. Mocht het nodig zijn
dan heeft HNO al uitbreidings-
mogelijkheden ingecalculeerd
waarbij in de grote hal binnenin
op de eerste verdieping een
tweede verdieping gebouwd kan
worden. ,,Maar”, zo voert Jans-
sen aan, ,,er moet nog discussie
gevoerd worden over de vraag

hoe wenselijk het is om alle spe-
cialisten op één centrale plek te
hebben. Zo haal je de zorg uit de
wijk, terwijl je soms misschien
wel behoefte hebt aan zorg dich-
ter bij huis. Neem bijvoorbeeld
Band’abou. Het HNO is voor de-
ze bewoners ver weg.” 

Maar, ten aanzien van het
moeder-kind-centrum is wel be-
sloten dat deze bij het zieken-
huis gebouwd wordt. Weliswaar
in een losstaand onderkomen,
maar wel dichtbij de kinderafde-
ling zodat baby’s direct op de
juiste plek komen als er iets mis
mocht gaan. Ook moeders kun-
nen sneller opgenomen worden
bij problemen bij of na de beval-
ling. Ten aanzien van het
(lands)laboratorium is nog geen
besluit gevallen. ,,Dit is des poli-
tiek”, aldus Janssen die ver-
moedt dat hier in juni, juli in
overleg met het Landslaboratori-

um een besluit over zal vallen.
Het een en ander heeft namelijk
ook financiële gevolgen, omdat

het laboratorium niet in de
HNO-plannen en -begroting is
opgenomen.
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Curaçao

Advertentie

Zagerij 

die alle hout 

op maat verkopen.

MDF, Betonplex, 

triplex, multiplex

Multimate
Sto. Domingoweg 2

Tel.#: 8682856

Karnaval Special 
Alle meubels zijn 

afkomstig uit Nederland 

Karnaval Stoelen
Aluminium
1 voor 89,-

4 of meer stoelen voor 75,- p.stoel

Badkamerkast
4 vakken, 1 deur

kleur: beuken
normaal: 239,-

Nu: 175,- incl. O.B.

Onder wasbakkast 
Nu: voor 45,- incl. O.B.

Tapijt in diverse kleuren
4 meter breed

58,25 per strekkende meter

Hangkast
goed voor keuken, washok

Nu: 179,-

Wandboekenrek
normaal: 99,-

Nu: 49,- incl. O.B.

2 deurenkast met 3 laden

normaal: 469,-

Nu: 349,- incl. O.B.

6 deurenkast met spiegel
2m. hoog/ 2m. breed

normaal: 1150,-
Nu: 875,- Incl. O.B.

Kussens
Nu: 7,- incl O.B.

Debat over
uitdagingen
van 2015
Van een onzer verslaggevers
Willemstad - Het Museum Kas di Pal’i Maishi op
Band’abou organiseert twee debatten over de uitdagin-
gen van 2015. Hiervoor worden telkens 7 of 8 panelleden
uitgenodigd die vanuit hun professie over dit onderwerp
uitweiden. 

,,Het is de bedoeling dat na
zes maanden het debat herhaald
wordt, om na te gaan wat er van
de plannen en uitdagingen ge-
worden is”, zo schrijft historicus
Jeanne Henriquez. Zij organi-
seert het debat samen met Stan-
ley Quirindongo. Voor het eerste
debat op zondag 25 januari zijn
uitgenodigd bewoner van Band’-
abou Rudy Rooi, de jonge tuin-
der Gianni Balentien, directeur
van de stichting voor drugsver-
slaafden Nos tei pa Otro Conny
Duncan, jurist en antropoloog
Rene Rosalia, vertegenwoordi-
ger van de samenwerkende or-
ganisaties tegen huiselijk ge-

weld en misbruik van kinderen
Auriola Poulina, Econoom Runy
Calmera, de vertegenwoordiger
van Amnesty International Jac-
queline Martis en de vertegen-
woordiger van Uniek Curaçao
Frencel Mercelina. Het publiek
mag met deze panelleden van
gedachten wisselen. Het is de
bedoeling om aan het einde van
de discussie de belangrijkste
punten op papier te zetten. Op 1
februari vindt een volgende dis-
cussie plaats met nieuwe panel-
leden. De bijeenkomsten vinden
plaats in het Museum Kas di Pa-
l’i Maishi op Band’abou van
16.00 tot 18.00 uur.

De parlementsleden juichen het vrijwilligerswerk van USFOL toe. FOTO USFOL

Van een onzer verslaggevers
Willemstad - Elf leden van het
Nederlandse parlement hebben
onlangs een bezoek gebracht
aan U.S. Forward Operation Lo-
cation (USFOL) en het Ameri-
kaanse consulaat. 

Hierbij is gesproken over de
verschillende projecten waarbij

USFOL vrijwilligerswerk ver-
richt. Al veertien jaar lang zetten
USFOL-medewerkers zich vrij-
willig in bij verschillende projec-
ten. Samen met de parlement-
sleden is een van die projecten,
Fundashon Sentro di Dama (Se-
da) bezocht. Deze stichting richt
zich op de ondersteuning van

vrouwen, kinderen en tieners in
nood. 

Naar zeggen van USFOL
toonden de parlementsleden
veel belangstelling in het project
en moedigden ze de vrijwillige
inzet van de organisatie bij ver-
schillende projecten van harte
aan. 

Hoogste punt
in juli 2015 Mortuarium geen

monument
In reactie op protesten vanuit
de gemeenschap dat er een
stuk cultureel erfgoed verlo-
ren gaat als het mortuarium
en een deel van de galerij van
het Sehos gesloopt worden,
wordt door Usona-woordvoer-
der Esmeralda Wiel uitgelegd
dat het hier niet om monu-
menten gaat. Toch wordt naar
de roep uit de gemeenschap
geluisterd en zullen deze
gebouwen digitaal vastgelegd
worden en in elk geval de

glas-in-loodramen gespaard
blijven. Ook met betrekking
tot de ingang die alleen aan
de Pater Euwensweg zou zijn
waardoor de levendigheid van
Otrobanda alsnog komt te
vervallen, wordt gesteld dat de
ingang alleen de parkeergara-
ge betreft. Verder zijn er vier
andere ingangen voor het
publiek, ook vanuit de Bree-
destraat, waardoor de drukte
in de binnenstad zeker gega-
randeerd is. 
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USFOL ontvangt parlementsleden

Kokosnoten voor carnaval
Van een onzer verslaggevers
Willemstad - De school voor bij-
zonder onderwijs Marieta Alber-
to gaat kokosnoten verkopen om
zo geld voor de carnavalsviering
binnen te halen. 

De verkoop heeft als slogan
‘Kumpra un koko pa un karna-
val loko loko’ meegekregen. Do-
centen en leerlingen van de Ma-
rieta Alberto staan deze dinsdag
en vrijdag in de ochtend bij Mui-

zenberg vóór het huis van dokter
Roy Heerenveen om de kokos-
noten te verkopen. De noten
gaan voor 1,50 gulden per stuk
van de hand. De school laat in
een persbericht weten dat de ver-
koop mogelijk is gemaakt dank-
zij een mooi aanbod van een
burger met het hart op de goede
plek. De goede burger heeft zijn
oogst van ruim 400 kokosnoten
aan de school cadeau gedaan. 


